
Zápis z jednání komise bezpečnostní a prevence kriminality Rady MČ 

Praha 9 ze dne 3.4.2024 
 

Přítomni:  Mgr. Tomáš Kladívko, Lenka Zumrová, Mgr. Adam Vážanský, Bc. Jan 

Poupě, Mgr. Pavel Pospíšek, Bc. Martin Gebauer, Ing. Alexander Dellamária 

Hosté : plk. Mgr. Stanislav Lev, Miloš Benda, Ing. Alexander Kokuňko, Pavel 

Dřevíkovský 

               

                     

Program jednání: 

 

1. Projednání strategie bezpečnostního zajištění mistrovství světa v ledním hokeji 

2024. 

2. Různé, diskuse.                

 

Jednání zahájil předseda komise pan Mgr. Tomáš Kladívko. Seznámil členy komise 

s programem jednání. Požádal o hlasování ke schválení programu jednání. Členové 

komise schválili program jednání. Termín dalšího jednání komise bude upřesněn po 

ukončení mistrovství světa v ledním hokeji. 

ad 1 ) 

Člen komise Mgr. Vážanský seznámil členy o dopravně-inženýrských opatřeních 

městské části Praha 9. Jedná se především o zábor prostranství kolem O2 Arény, o 

dopravních opatřeních týkajících se zajištění přístupu do bezpečnostní zóny jen 

rezidentům a vybraným dopravním prostředkům a informování obyvatelstva o 

bezpečnostních opatřeních v průběhu konání mistrovství. Zatím se jeví problém 

s mimořádným úklidem přilehlých prostorů. 

Vedoucí sekce organizačního štábu pro bezpečnost mistrovství světa (dále jen MS) pan 

Benda představil členům komise plán bezpečnostních opatření od 22.4.2024 do konce 

konání MS. V období konání MS vznikne 3.000m2 záboru se stanoveným režimem 

přístupu ohraničené bloky proti vjezdu. Budou vytvořeny 2 zóny – pro televizní přenos 

a tzv. fanzóna pro 7.000 osob. Bude omezená kapacita podzemních parkovišť. 

Náměstek ředitelky OŘ PČR Praha III pro vnější službu plk. Lev seznámil komisi 

celkovým bezpečnostním opatřením ze strany Policie ČR v době od 8.5. do 25.5.2024. 

Počty působících policistů na MS se budou měnit dle aktuální situace a budou 

spolupracovat s příslušníky městské policie. Prioritou pro PČR bude ochrana měkkých 

cílů a taky kybernetická bezpečnost. Bude zajištěna bezletová zóna kolem chráněné 

zóny a trvalý monitoring bezpečnostní zóny kamerovým systémem.   

ad 2 ) 

Člen komise Mgr. Vážanský informoval o zajištění mobilních telefonů pro příslušníky 

PČR a městské policie s aplikací ke kontrole vjezdů do bezpečnostní zóny v čase konání 

MS. Plk. Mgr. Lev připomněl nutnost zajištění mobilních telefonů nabíječkami. 



 

 

      Usnesení komise k bodům: 

1. Komise vzala na vědomí informaci o bezpečnostním zajištění MS v ledním hokeji 

v roce 2024. 

2. Komise doporučuje Radě MČ Praha 9 uvolnit finanční prostředky pro zajištění 

zvýšeného počtu prováděných úklidových prací veřejného prostoru v době konání 

MS v hokeji. 

3. Komise doporučuje Radě MČ Praha 9 uvolnění prostředků k pořízení mobilních 

telefonů pro příslušníky policie ČR a městské policie zajišťující pohyb vozidel 

v bezpečnostní zóně konání MS v ledním hokeji.  

 

 

 

Zapsal:  Ing. Alexander Dellamária    Schválil:   Mgr. Tomáš Kladívko 

                       tajemník BK                              předseda BK 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 


